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Kraków, 7 września 2021 roku 
 

Protokół 
Walnego Zebrania Sprawozdawczo-Wyborczego Małopolskiego Związku Jeździeckiego 

z dnia 7.09.2021 roku 

Walne Zebranie Sprawozdawczo-Wyborcze odbyło się w drugim terminie w siedzibie 
Małopolskiego Związku Jeździeckiego w Krakowie, ul. Moszyńskiego 9. 

Zebranie otworzyła Prezes Małopolskiego Związku Jeździeckiego Marta Polaczek-Bigaj. 
Na Przewodniczącego Zebrania zaproponowano Pana Jacka Turczyńskiego, który wyraził 

zgodę na objęcie tej funkcji. Pan Jacek Turczyński uzyskując 21 głosów ZA został prawomocnie 
wybrany Przewodniczącym Walnego Zebrania,  

Wynik głosowania jawnego  
ZA: 21 
Przeciw: 0 
Wstrzymało się: 1 

Sekretarzem została Ewa Sołek-Kowalska, która uzyskała podczas jawnego głosowania 20 
głosów „za” , 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Następnym punktem Zebrania był wybór Komisji Mandatowo – Skrutacyjnej, która, po jawnym 
głosowaniu (21 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się) pracowała w składzie: 

 Agata Jodłowska 
 Paweł Kowalski 
 Aleksandra Tutaj 

Przewodniczącym Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej wybrany został Pan Paweł Kowalski. 
Komisja Mandatowo - Skrutacyjna sporządziła sprawozdanie, a następnie Przewodniczący je odczytał: 
w Zebraniu bierze udział 27 uprawnionych delegatów reprezentujących członków Małopolskiego 
Związku Jeździeckiego. Wszyscy delegaci przedstawili stosowne upoważnienia. Zebranie rozpoczęto w 
drugim terminie, a więc zgodnie ze statutem jest zdolne do podejmowania uchwał. 

Następnie dokonano wyboru komisji Wniosków, do której zgłoszono trzy kandydatury: 
 Joanna Mandecka-Turczyńska 
 Piotr Rachwał 
 Julita Szczepanik.  

Zaproponowane osoby wyraziły zgodę do pracy w Komisji Wniosków. 
W wyniku głosowania jawnego skład Komisji Wniosków przyjęty został następującym stosunkiem 
głosów: 
ZA: 24 
Przeciw: 0 
Wstrzymało się: 0 
 Przewodniczący Zebrania Pan Jacek Turczyński przedstawił proponowany porządek obrad i 
zaprosił zebranych do przedstawienia ewentualnych uwag. Ponieważ Delegaci nie zgłosili uwag 
przyjęto porządek obrad 25 głosami „ZA” i 1 głosem wstrzymującym się.  
Walne Zebranie Sprawozdawczo-Wyborcze Małopolskiego Związku Jeździeckiego odbyło się zgodnie z 
następującym porządkiem obrad: 

1. Otwarcie zebrania. 
2. Wybór Przewodniczącego Zebrania i Sekretarza. 
3. Wybór Komisji Mandatowo – Skrutacyjnej. 
4. Sprawozdanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej. 
5. Stwierdzenie prawomocności zebrania na podstawie listy obecności. 
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6. Wybór Komisji Wniosków 
7. Zatwierdzenie Porządku Obrad Walnego Zebrania Sprawozdawczo-Wyborczego 
8. Sprawozdanie z działalności Zarządu MZJ za okres 7.11.2016 do 7.09.2021 r. 
9. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za okres 7.11.2016 do 7.09.2021 r. 
10. Dyskusja nad sprawozdaniami. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Zarządu oraz uchwały 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi MZJ za lata 2016 – 2021 
13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby członków Zarządu MZJ 
14. Zgłoszenie kandydatów na Prezesa Zarządu MZJ 
15. Wybory Prezesa Zarządu MZJ i sprawozdanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej 
16. Zgłoszenie kandydatów na członków Zarządu MZJ 
17. Wybory do Zarządu MZJ i sprawozdanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej 
18. Zgłoszenie kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej MZJ. 
19. Wybory do Komisji Rewizyjnej MZJ i sprawozdanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej 
20. Zgłoszenie kandydatów na delegatów na Walny Zjazd PZJ 
21. Wybory delegatów na Walny Zjazd PZJ i sprawozdanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej 
22. Wolne wnioski 
23. Sprawozdanie Komisji Wniosków 
24. Głosowanie w sprawach zgłoszonych wniosków 
25. Zamknięcie Zebrania 
Zgodnie z punktem 8 przyjętego porządku obrad Prezes ustępującego Zarządu Pani Marta 

Polaczek Bigaj przedstawiła w formie prezentacji Sprawozdanie z działalności Zarządu MZJ za okres 
7.11.2016 do 7.09.2021. Sprawozdania z prac Zarządu zostały rozesłane drogą mailową do członków 
MZJ 14 dni przed terminem Walnego Zebrania Sprawozdawczo-Wyborczego MZJ.  

Podsumowując 5 letnią kadencję Zarządu Pani Marta Polaczek Bigaj zwróciła uwagę na 
następujące dokonania ustępującego Zarządu: 

1. W 2017r. zmieniono statut MZJ 
2. Aktywna kampania sprawiła, że liczba członków wzrosła z 24 w 2016 do 44 klubów w 2021 

(+83%), co spowodowało wzrost liczby delegatów na zjazd PZJ z 5 do 7 
3. W latach 2016-2021 liczba licencji koni wzrosła z 232 do 341 (+47%) zaś licencji zawodników 

ze 198 do 426 (+115%) 
4. W okresie 2016-2020 roku MZJ miał 585 tys. zł przychodów, 541 tys. zł kosztów oraz 43 tys. 

zł zysku.  
5. Stan gotówki na koniec 2020 wynosił 62 tys. zł., (na dzień 06.09.2021 mamy na koncie 

bankowym 55 tys. zł i 6189 EUR) 
W ramach reorganizacji pracy biura: 

1. znacząco zredukowano koszty m.in. przez likwidację telefonów służbowych członków Zarządu 
2. sporządzono listy mailingowe służące do komunikacji z klubami i partnerami 
3. sporządzono nowe wzory wniosków o nadanie licencji klubu, zawodnika i konia 
4. uporządkowano dokumentację w biurze 
5. dokonano aktualizacji danych o klubach członkowskich 
6. zabezpieczono kopie danych na dysku zewnętrznym 
7. nowa siedziba MZJ w Swoszowicach na terenie stadionu WLKS Krakus 
8. nowa obsługa księgowa związku prowadzona przez Biuro Rachunkowe Lexus 

Zarząd wprowadził znaczące nowości: 
1. wprowadzono zabezpieczenia związane z wymogami RODO 
2. wprowadzono możliwość wykupu licencji expres 
3. wprowadzono licencje gościnne dla zawodników i koni zagranicznych 
4. wprowadzono druki wniosków o nadanie klas sportowych 
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5. wprowadzono możliwość zatwierdzania barw klubowych zawodnika przez klub w formie 
mailowej 

Od 2016 roku MZJ ma oficjalny profil na portalu Facebook, którego zasięg i 2542 polubień plasuje 
Związek na 4 miejscu wśród wszystkich WZJ w Polsce. Ponadto: 

1. Zaktualizowano regulaminy Pucharów i Rankingów MZJ.  
2. Wprowadzono nowe kategorie m.in. kat. OPEN oraz Kluby.  
3. Rozpoczęto prowadzenie Rankingu w konkurencji Sportowe Rajdy Konne od 2016 r. 
4. Od 2016 r. dodane zostały kategorie OPEN. 
5. Zniesiono wymóg posiadania podwójnej licencji (PZJ i MZJ) dla koni posiadających licencję 

ogólnopolską do startu w Mistrzostwach Małopolski. 
6. Pula nagród w Rankingach i Pucharach MZJ wynosiła blisko 18 000 zł (łącznie to aż 71 100 zł 

w okresie 2017-2020 pozyskiwana od sponsorów . 
7. Nagrody w Mistrzostwach Małopolski w okresie 2016 – 2021 wyniosły 192 300 zł. 

Podsumowano także szkolenia zorganizowane przez Związek, konkursy na szkolenia dofinansowane ze 
środków MZJ, stypendia oraz dofinansowania.  
Zarząd podejmował także inne działania takie jak:  

 Wprowadzenie darmowych licencji dla Młodzików – popularyzacja sportu wśród najmłodszych 
 Wprowadzono Regulamin Pracy Zarządu oraz podział obowiązków członków Zarządu  
 Wprowadzono opłaty za zgłaszanie i odwoływanie imprez oraz usystematyzowano terminy 

zgłaszania zawodów do kalendarza. 
 Wprowadzono funkcję Opiekuna Konkurencji w Zarządzie MZJ 
 Uchwalono Warunki zgłaszania zawodów do Kalendarza Imprez MZJ 
 Prowadzono akcję informacyjną związaną z wirusem EHV-1 
 Działania pomocowe w związku z pandemią koronawirusa: 
 Zarząd MZJ intensywnie zaangażował się we wszystkie działania wspierające ośrodki z 

Małopolski. Pozyskano wparcie 12 ton owsa dla ośrodków, które złożyły wnioski i pomoc. 
 W ramach wsparcia użytków zielonych, pozyskane zostało dofinansowanie na zakup materiału 

siewnego. Zgodnie z wnioskami określającymi zapotrzebowanie – do ośrodków w Małopolsce 
trafiło 1580kg nasion traw. Łączna wartość dofinansowania 11 060zł. 

 Podjęto decyzję o zwrot za licencje jednorazowe na zawody odwołane 
 Prowadzono akcję informacyjną związaną z ograniczeniami COVID-19 

Prezes Marta Polaczek Bigaj podsumowała także działania wszystkich członków Zarządu MZJ.  

Kolejnym omawianym punktem porządku obrad było Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej, które 
zreferował Przewodniczący Komisji Rewizyjnej MZJ Pan Krzysztof Koziarowski. Sprawozdanie zostało, 
wraz z pozostałymi sprawozdaniami, przesłane drogą mailową do Członków MZJ. Komisja Rewizyjna 
zarekomendowała Delegatom udzielenia absolutorium ustępującemu Zarządowi 

Po przedstawieniu sprawozdań Przewodniczący zebrania zaprosił delegatów, zgodnie z pt. 10 
porządku obrad, do dyskusji. Przewodniczący obrad zaznaczył, że to jest mement do przedstawienia 
opinii i omówienia ewentualnych bolączek związanych z działaniem Związku oraz zastanowieniem się 
nad tym co poprawić w działaniach Związku, aby wyniki jego działalności za kolejne 4 lata były jeszcze 
lepsze. Pan Jacek Wisłocki, odwołując się do podsumowania działań Zarządu w ostatniej kadencji i 
przedstawionej informacji dotyczącej znacznej liczby pozyskanych nowych członków złożył wniosek o 
rozszerzenie procedury przyjęcia nowych członków w poczet MZJ o wizytację klubów. Dotychczas 
przyjęcie nowego członka odbywało się na podstawie sprawdzenia zgodności złożonych dokumentów. 
Jeśli dokumenty się zgadzały rejestracja następowała niejako „z automatu”. Pan Jacek Wisłocki 
wnioskuje, aby odbywały się wizytacje kandydata podobnie jak w przypadku certyfikacji ośrodków. 
Ponadto pożądanym jest, aby był jeden członek Zarządu odpowiedzialny za kontakty z klubami, tak 
aby mieć na bieżąco wiedzę na temat tego co w klubach się dzieje. Możemy jako MZJ reklamować na 
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stronach internetowych osiągnięcia tych klubów, robić szkolenia lokalnie np. w ramach powiatów. 
Przewodniczący zaznaczył, że formalnie powinien być to wniosek do nowego Zarządu, co wnioskujący 
Pan Jacek Wisłocki potwierdził. Pan Krzysztof Koziarowski poparł wniosek Pana Jacka Wisłockiego, 
nadmieniając, że jest niemile zaskoczony niską frekwencją, co świadczy o tym, że niewielu klubom 
leży na sercu dobro i rozwój jeździectwa w Małopolsce. Pani Aleksandra Tutaj wnioskuje o 
rozpowszechnienie informacji wśród klubów na temat przebiegu i formalnego znaczenia Walnych 
Zebrań Związku. Pan Michał Ziębicki podkreślił, że jeśli nowy Zarząd powoła ze swojego grona osobą 
odpowiedzialną za kontakt z klubami, to taka osoba będzie uświadamiała Kluby co się robi na takich 
zebraniach. Potencjalnie także może będzie łatwiej pozyskać nowych członków MZJ. Pan Jacek 
Wisłocki podzielił się swoimi doświadczeniami z wizytacji ośrodków certyfikowanych twierdząc, że 
najwięcej na temat działalności tych ośrodków dowiedział się właśnie podczas takich wizyt. Pan 
Krzysztof Koziarowski podkreślił, że większość nowych klubów to nie są ośrodki certyfikowane, stąd 
wydaje się zasadnym oddelegowania osoby do kontaktów z nimi. Pan Jacek Turczyński zaproponował, 
pod rozwagę Delegatów, wprowadzenie opcji wirtualnego biura. Wyeliminowało by to konieczność 
utrzymania tradycyjnej siedziby. Wykupując biuro wirtualne Związek ma, wymagany statutem, adres 
krakowski, odbierana jest cała korespondencji, która jest skanowana i przesyłana, co przyspiesza 
digitalizację dokumentacji Związku. Koszt wirtualnego biura jest stosunkowo niewielki, około 120 zł 
miesięcznie, i obejmuje także wynajęcie Sali konferencyjnych. Pojawia się pytanie czy klasyczne biuro 
ma sens, a pieniądze oszczędzone można by przeznaczyć na cele statutowe. Pan Jacek Wisłocki 
zaznaczył, że konieczne jest przechowywanie dokumentacji MZJ, mamy obowiązki wynikające z RODO. 
Pan Jacek Turczyński zaproponował przetrzymywanie dokumentów w Facimiechu. Pan Jacek Wisłocki 
poinformował, że jest po rozmowach z prezesem Krakowskiego Klubu Jazdy Konnej (KKJK), który 
zaproponował zarówno miejsce do przechowywania dokumentów, co jest zgodne z zapisami statutu, 
jak i salę obrad do dyspozycji Związku. Finanse przeznaczone na utrzymanie siedziby będą niewielkie, 
a kwestie te mogą zostać uzgodnione w kolejnym, po Walnym, tygodniu. Michał Ziębicki zaznaczył, że 
siedziba MZJ na terenie KKJK jest idealnym pomysłem ze względu na lokalizację. Pan Jerzy Szumilas 
podkreślił, że koniecznie jest przygotowanie licencji przez Biuro. Pan Jacek Turczyński wyjaśnił, że już 
dzisiaj licencje wydawane są wirtualnie. Pan Jacek Wisłocki wyraził opinię, że pandemia pokazała, 
możliwości zdalnej pracy biura. Następnie głos zabrała Pani Jagoda Turczyńska, która odniosła się do 
sprawozdania Komisji Rewizyjnej. Podziękowała za pozytywną ocenę działań Zarządu, uważa jednak, 
że Delegatom należą się słowa wyjaśnienia. Członkowie Zarządu mogą działać lepiej, pracowali na tyle 
na ile pozwalał im czas. Pani Jagoda Turczyńska uważa, że każdy Członek Zarządu może poprawić 
swoją pracę. Odniosła się do zarzutów postawionych przez Komisję Rewizyjną panu Karolowi 
Gardulskiemu pełniącemu funkcję Sekretarza Zarządu, informując, że zmiany dokumentów Związku, w 
tym statutu, zostały przekazane do KRS i finalnie wszystkie wpisy zostały dokonane. Stwierdzenie, że 
Sekretarz nie wypełniał swoich zadań uznała za krzywdzące. W przypadku Pani Ewy Zaręby pewne 
niedociągnięcia wynikały z faktu dołączenia do Zarządu w trakcie trwania jego kadencji, a wdrożenie 
się w zagadnienia finansów Związku wymagały czasu. Pan Piotr Rachwał uzupełnił wypowiedź Jagody 
Turczyńskiej informując zebranych, że obecnie kontakt KRS wymaga wiedzy i cierpliwości, szczególnie 
w Krakowie i osoba, która nie jest sądowym referendarzem spotka się z dużymi trudnościami w 
kontaktach z sądem. W związku z brakiem kolejnych głosów w dyskusji Przewodniczący Zebrania 
zakończył dyskusję nad sprawozdaniami i zgodnie z przyjętym porządkiem obrad przystąpił do 
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności Zarządu. 

Walne Zebranie Członków Małopolskiego Związku Jeździeckiego liczbą głosów 26 „ZA” przy 1 
głosie wstrzymującym się podjęło uchwałę zatwierdzającą sprawozdania z działalności Zarządu za 
okres 7.11.2016 do 7.09.2021 oraz sprawozdanie finansowe za rok 2020. 

Wynik głosowania: 
26 ZA 
0 PRZECIW 
1 WSTRZYMUJĄCY SIĘ 
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Następnie Przewodniczący Zebrania przystąpił do kolejnego punktu obrad, którym było 
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi MZJ za lata 2016 – 2021.  

Walne Zebranie Członków Małopolskiego Związku Jeździeckiego jednogłośnie udzieliło 
absolutorium Zarządowi za działalność w okresie 7.11.2016 do 7.09.2021. 

Wynik głosowania: 
27 ZA 
0 PRZECIW 
0 WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ 

Przewodniczący poinformował o kolejnym punkcie obrad dotyczącym liczby członków nowego 
Zarządu. Przewodniczący przypomniał, że zgodnie z &22 ust. 1 Statutu Małopolskiego Związku 
Jeździeckiego liczba członków Zarządu może liczyć od 5 do 9 osób. Przewodniczący udzielił głosu 
delegatom w sprawie sugestii dotyczących liczby członków nowego zarządu. Pan Michał Ziębicki 
wnioskował o pozostawienie 9 członków Zarządu, uważając, że 9 głosów w Zarządzie gwarantuje 
bezstronność. Pani Marta Polaczek-Bigaj zgodziła się z propozycją Pana Michała Ziębickiego, dodając, 
że taka liczba członków Zarządu gwarantuje równomierne podzielenie się pracami w Zarządzie, w 
którym każdy z członków dotychczas pracował społecznie. 
Przewodnicy w związku z brakiem innych wniosków zarządził jawne głosowanie nad przyjęciem 9 
osobowego składu zarządu MZJ w kadencji 2021-2025.  

Wynik głosowania: 
27 ZA 
0 PRZECIW 
0 WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ 

Następnie Przewodniczący, odnosząc się do zapisów statutu MZJ, poinformował zebranych o 
konieczności wyboru, w pierwszej kolejności, Prezesa Zarządu i w kolejnym punkcie Zebrania o 
wyborze członków Zarządu.  

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Prezesa Zarządu MZJ. Pan Michał 
Ziębicki zgłosił kandydaturę Pani Marty Polaczek Bigaj, która wyraziła zgodę. Pani Marta Polaczek-
Bigaj przedstawiła propozycję działań prowadzonego ewentualnie przez siebie Zarządu: 

1. Ciągła promocja jeździectwa wśród osób jeszcze nie jeżdżących konno – spotkania on line z 
klubami na terenie Małopolski min 1 raz w roku.  

2. Więcej zawodów ogólnopolskich i międzynarodowych na terenie Małopolski – pomoc, 
promocja i wsparcie ze strony MZJ. 

3. Więcej szkoleń i zgrupowań dla zawodników Kadry Małopolski oraz osób spoza kadry – 
współpraca z renomowanymi zawodnikami i trenerami. 

4. Dalszy rozwój systemu szkoleń dla sędziów i szkoleniowców oraz osób oficjalnych. 
5. Udział w programie Erasmus+ w celu wymiany międzynarodowej 
6. Dalsze promowanie samodzielności małych klubów, co daje nowych członków MZJ, a dalej 

więcej głosów w PZJ 
7. Pozyskiwanie nowych sponsorów i członków wspierających, współpraca z samorządami 
8. Wsparcie sportu najmłodszych poprzez stworzenie programu „Małopolski Talent Jeździecki”. 
9. Realizacja kursów Instruktorskich przez Małopolski Związek Jeździecki 
10. Wprowadzenie e-płatności za licencje poprzez stronę MZJ. 

W związku z brakiem innych kandydatów Przewodniczący zarządził głosowanie  
w trybie niejawnym. Przewodniczący przypomniał, że głosowanie nie jest obowiązkowe. Komisja 
mandatowo-skrutacyjna podsumowała głosy i przedstawiła wynik głosowania.  

Walne Zebranie Członków Małopolskiego Związku Jeździeckiego w głosowaniu niejawnym na 
stanowisko Prezesa Małopolskiego Związku Jeździeckiego na lata 2021-2025 wybrało Panią Martę 
Polaczek-Bigaj. 
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Wynik głosowania: 
ZA: 25 głosów, oddano 2 głosy nieważne 

Przewodniczący Zebrania Pan Jacek Turczyński przystąpił do kolejnego punktu Walnego Zebrania, 
którym był wybór członków Zarządu MZJ. Przewodniczący udzielił głosu nowo wybranej Prezes MZJ, 
aby przedstawiła kandydatury Członków Zarządu. Marta Polaczek Bigaj zaproponowała: 

1. Dorotę Kaim na stanowisko Członka Zarządu odpowiedzialnego za certyfikację ośrodków 
2. Piotra Rachwała na stanowisko Członka Zarządu odpowiedzialnego za sprawy prawne Związku 
3. Ewę Sołek-Kowalską na stanowisko V-ce Prezes ds. Organizacyjnych oraz opiekuna 

konkurencji SKR 
4. Jagodę Turczyńską na stanowisko Sekretarza i opiekuna konkurencji WKKW,  
5. Jacka Sas Wisłockiego na stanowisko V-ce Prezes ds. Sportu, oraz osobę odpowiedzialną za 

certyfikację ośrodków 
6. Łukasza Wituchowskiego na stanowisko członka zarządu odpowiedzialnego za konkurencję 

ujeżdżenie 
7. Ewę Zarębę na stanowisko Skarbnika 
8. Michała Ziębickiego na stanowisko członka zarządu odpowiedzialnego za konkurencję skoki  

Marta Polaczek Bigaj omówiła przedstawione przez siebie kandydatury. Pan Jacek Turczyński poprosił 
o potwierdzenie, czy kandydaci zaproponowani przez Martę Polaczek Bigaj wyrażają zgodę na 
kandydowanie. Wszystkie osoby wyraziły zgodę. Pan Jacek Turczyński zapytał, czy ktoś z sali zgłasza 
inne kandydatury. Pan Jan Hrynczuk zgłosił kandydaturę Pana Jacka Wodyńskiego, który nie wyraził 
zgody na kandydowanie. Pani Aleksandra Tutaj zgłosiła Panią Julitę Szczepanik, która wyraziła zgodę. 
Pan Jerzy Szumilas poprosił o przedstawienie się wszystkich kandydatów. Po prezentacji kandydatów 
Delegaci przystąpili do głosowania.  
Przewodniczący Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej poinformował, że głosowało 26 osób. Delegaci w 
głosowaniu niejawnym wybrali Zarząd Małopolskiego Związku Jeździeckiego na lata 2021-2025 w 
następującym składzie: 

1. Dorota Kaim (25 głosów „ZA”) 
2. Piotr Rachwał (22 głosy „ZA”) 
3. Ewa Sołek-Kowalska (26 głosów „ZA”) 
4. Jagoda Turczyńska (23 głosy „ZA”) 
5. Jacek Sas Wisłocki (25 głosów „ZA”) 
6. Łukasz Wituchowski (17 głosów „ZA”) 
7. Ewa Zaręba (24 głosy „ZA”) 
8. Michał Ziębicki (26 głosów „ZA”) 

Kolejnym punktem Walnego Zebrania Sprawozdawczo Wyborczego MZJ był wybór członków 
Komisji Rewizyjnej. Przewodniczący Zebrania przypomniał, że Komisja Rewizyjna, zgodnie ze 
statutem, może liczyć 3 członków. Pani Marta Polaczek-Bigaj zapytała czy Pani Julita Szczepanik 
zgadza się kandydować do składu Komisji Rewizyjnej. Pani Julita wyraziła zgodę. Przewodniczący 
poinformował, o tym, że członkowie Komisji Rewizyjnej nie mogą mieć konfliktów z prawem (sprawy 
karne). Michał Ziębicki zgłosił kandydaturę Krzysztofa Koziarowskiego, który wyraził zgodę, Mirosława 
Włodarskiego, który nie wyraził zgody oraz Karola Gardulskiego, który wyraził zgodę. Pan Krzysztof 
Koziarowski zgłosił kandydaturę Pana Jana Hrynczuka, który wyraził zgodę. Pani Marta Polaczek-Bigaj 
i Pan Jacek Wisłocki zgłosili kandydaturę Pana Marka Szczura, który wyraził zgodę. Pani Joanna 
Mandecka-Turczyńska zgłosiła kandydaturę Pani Aleksandry Strońskiej, która wyraziła zgodę. Pan 
Jacek Turczyński poprosił o przedstawienie się kandydatów, podkreślając, że Komisja Rewizyjna ma 
odpowiedzialne zadanie kontrolowania działań Zarządu.  
W wyniku niejawnego głosowania Delegaci oddali następującą liczbę głosów na poszczególnych 
kandydatów:  
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1. Karol Gardulski 10 ZA 
2. Krzysztof Koziarowski 17 ZA 
3. Jan Hrynczuk 12 ZA 
4. Marek Szczur 22 ZA 
5. Aleksandra Strońska 7 ZA 
6. Julita Szczepanik 8 ZA 

Przewodniczący Komisji Mandatowo Skrutacyjnej poinformował, że Delegaci w głosowaniu niejawnym 
wybrali Komisję Rewizyjną Małopolskiego Związku Jeździeckiego na lata 2021-2025 w następującym 
składzie: 

1. Krzysztof Koziarowski (17 głosów „ZA”) 
2. Jan Hrynczuk (12 głosów „ZA”) 
3. Marek Szczur (22 głosy „ZA”) 

Zgodnie z pt. 20 porządku obrad Delegaci przystąpili do zgłaszanie kandydatów na Delegatów na 
Walny Zjazd Polskiego Związku Jeździeckiego. Pan Jacek Turczyński poinformował zebranych, że 
zwyczajowo kandydatem na Delegata zostaje Prezes Związku, tym samy zgłosił kandydaturę Pani 
Marty Polaczek-Bigaj, która wyraziła zgodę. W wyborze Delegata na Walny Zjazd PZJ (zgodnie z §29 
pt. 2 ust. 1 Statutu PZJ) udział brało 17 uprawnionych delegatów. 

Delegatem na Walny Zjazd Polskiego Związku Jeździeckiego liczbą głosów 17 została wybrana 
Pani Marta Polaczek Bigaj  

Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatów na Delegatów spośród członków MZJ. 
Pani Joanna Mandecka-Turczyńska poprosiła o przemyślane kandydatury, tak aby uniknąć sytuacji 

z poprzednich lat, kiedy cześć Delegatów nie była w stanie sprostać obowiązkom.  
Przedstawiono następujące kandydatury Delegatów na Walny Zjazd Polskiego Związku 

Jeździeckiego  
1. Joanna Gardulska zgłoszona przez Martę Polaczek-Bigaj 
2. Zbigniew Kostrzewski zgłoszony przez Michała Ziębickiego 
3. Danuta Lusina zgłoszona przez Dorotę Kaim 
4. Joanna Mandecka-Turczyńska zgłoszona przez Aleksandrę Strońską 
5. Aleksandra Strońska zgłoszona przez Jacka Turczyńskiego 
6. Jagoda Turczyńska zgłoszona przez Piotra Rachwała 
7. Jacek Turczyński zgłoszony przez Julitę Szczepanik 
8. Dariusz Waligórski zgłoszony przez Jacka Wisłockiego 
9. Jacek Wisłocki zgłoszony przez Aleksandrę Tutaj 
10. Łukasz Wituchowski zgłoszony przez Jacka Wisłockiego 
11. Mirosław Włodarski zgłoszony przez Michała Ziębickiego 
12. Michał Ziębicki zgłoszony przez Jacka Wisłockiego 

Wszystkie zaproponowane osoby wyraziły zgodę.  
Prowadzący zebranie poprosił o przedstawienie stanowiska przez osoby kandydujące do 

pełnienia funkcji Delegatów na Walny Zjazd PZJ.  
Pan Jacek Wisłocki podkreślił, że zadaniem delegatów jest realizowanie polityki Małopolskiego 

Związku Jeździeckiego. Zaznaczył, że delegaci muszą być rozpoznawalni, żeby być skuteczni.  
Kolejny kandydat, Pan Mirosław Włodarski, który przez dwie kadencje prowadził prace Komisji 

Prawa i Dyscypliny PZJ, zgodził się z Panem Jackiem Wisłockim.  
Pani Joanna Mandecka- Turczyńska zaznaczyła, że ważne aby Delegaci mówili jednym głosem. 

PZJ nie musi pomagać Wojewódzkim Związkom Jeździeckim, dobrze jednak aby nie przeszkadzał w 
podejmowanych przez nie działaniach.  
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Pani Danuta Lusina przez dwie kadencje pełniła funkcje Przewodniczącego Komisji 
Mandatowej Skrutacyjnej na Walnych Zjazdach PZJ.  

Pan Dariusz Waligórski zgodził się z zdaniem wygłoszonym przez Jacka Wisłockiego. Jako 
kandydat na Delegata zainteresowany jest także poruszaniem tematyki szkoleń.  

Dla Pana Jacka Turczyńskiego, który przez dwa lata pełnił funkcję Szefa Komisji WKKW w PZJ, 
istotną kwestią jest takie zagospodarowanie funduszy PZJ aby wpływały na rozwój sportu. 

Michał Ziębicki jako Delegat chce wspierać rozwój sportu.  
Jagoda Turczyńska podkreśliła, że nie ma doświadczeń w pełnieniu funkcji Delegata, jednak 

jako Członek Zarządu MZJ była delegowana przez Prezes Martę Polaczek-Bigaj na spotkania szefów 
WZJów, stąd ma znajomość problemów z jakimi borykają się inne WZJty w Polsce. Uważa, że należy 
zastanowić się, co robić, aby sytuacja jeździectwa była lepsza, a także że należy słuchać głosu 
organizatorów zawodów. 

Łukasz Wituchowski, który był dwukrotnie Delegatem na Walne PZJ, podkreślił, że kluczowa 
jest rozpoznawalność Delegatów. Większy nakład pracy powinien być nałożony na rozwój sportu i 
kształcenie kadr.  

Aleksandra Strońska podkreśliła, że ma świadomość bycia nierozpoznawalną w Małopolsce, 
ponieważ do niedawna działała na terenie województwa Mazowieckiego. Jako kandydatka na Delegata 
zaznaczyła, że konieczne jest wsparcie sportu jeździeckiego oraz kształcenie kadr.  

Pani Joanna Gardulska była nieobecna na Zebraniu, przekazała Marcie Polaczek-Bigaj pisemną 
zgodę na kandydowanie do pełnienia funkcji Delegata na Walne PZJ.  

Pan Zbigniew Kostrzewski, który pierwszy raz kandyduje do pełnienia funkcji Delegata, 
zaznaczył, że istotne jest dostrzeganie przez PZJ działań podejmowanych przez małe kluby, należy 
także poruszyć problem relacji zawodnicy i kluby a biuro PZJ. Uważa także, że koszty i opłaty 
pobierane od klubów i zawodników przez PZJ są wysokie i ważne aby się nie zwiększały.  

Następnie głos zabrał Pan Jacek Koziarowski, który zaproponował, aby mówić o tym w jakim 
kierunku ma iść polskie jeździectwo, a później wybierać Zarząd, który ma realizować cele narzucone 
przez środowisko. Uważa także, że należy pokazać co potrafimy w Małopolsce zrobić ciekawego, tak 
aby być inspiracją dla innych związków. Do dyskusji włączył się Karol Gardulski który jest zdania, że 
jako związek niewiele możemy, ponieważ wszystko sprowadza się do polityki. Marta Polaczek Bigaj 
zaproponowała organizację spotkania z Delegatami w formule telekonferencji, aby przygotować się do 
Walnego Zjazdu PZJ. Pan Dariusz Waligórski wyraził opinię, że Walne sprowadza się do załatwiania 
prywatnych spraw delegatów i tym samym nie omawia się spraw istotnych, tak więc zjazdy powinny 
być kilkudniowe. Pan Jacek Turczyński zasugerował utworzenie grup problemowych, tak aby Walne 
sprowadzało się do głosowania nad gotowymi rozwiązaniami. Wyraził opinię, że w dzisiejszych czasach 
wielodniowe Zjazdy są fikcją. Krzysztof Koziarowski zaznaczył, że na Zjazdach nikt nie rozmawia o 
sprawach problemowych i pomysł prac w komisji uważa za słuszny.  
Prowadzący Zebranie Jacek Turczyński zaproponował zakończenie dyskusji i przejście do głosowania, 
informując obecnych, że z zaproponowanych osób należy skreślić co najmniej 6 nazwisk, a wybór 
kandydatów rezerwowych nastąpi w osobnym głosowaniu. 
W wyborze Delegatów członków zrzeszonych w PZJ (zgodnie z §29 pt. 2 ust. 2 Statutu PZJ) udział 
brało 12 uprawnionych delegatów.  

W głosowaniu niejawnym oddano następującą liczbę głosów: 
1. Joanna Gardulska 2 głosy 
2. Zbigniew Kostrzewski 10 głosów 
3. Danuta Lusina 1 głos 
4. Joanna Mandecka-Turczyńska 5 głosów 
5. Aleksandra Strońska 4 głosy 
6. Jagoda Turczyńska 4 głosy 
7. Jacek Turczyński 6 głosów 
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8. Dariusz Waligórski 5 głosów 
9. Jacek Sas Wisłocki 10 głosów 
10. Łukasz Wituchowski 2 głosy 
11. Mirosław Włodarski 10 głosów 
12. Michał Ziębicki 10 głosów 

W związku z otrzymaną taką samą liczbą głosów przez Panią Joannę Mandecką-Turczyńską oraz Pana 
Dariusza Waligórskiego Pan Dariusz Waligórski poinformował, że rezygnuje z objęcia funkcji Delegata 
podstawowego. Walne przyjęło decyzję Pana Dariusza Waligórskiego. 

Przewodniczący Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej poinformował, że Delegatami na Walny Zjazd 
Polskiego Związku Jeździeckiego zostali wybrani: 

1. Zbigniew Kostrzewski 
2. Joanna Mandecka-Turczyńska 
3. Jacek Turczyński 
4. Jacek Sas Wisłocki 
5. Mirosław Włodarski 
6. Michał Ziębicki 

Następnie prowadzący zebranie Jacek Turczyński zarządził przystąpienie do wyboru Delegatów 
rezerwowych. Zgłoszono następujące kandydatury: 

1. Maciej Bigaj 
2. Joanna Gardulska  
3. Krzysztof Koziarowski 
4. Danuta Lusina 
5. Aleksandra Strońska 
6. Jagoda Turczyńska  
7. Dariusz Waligórski 
8. Łukasz Wituchowski  

Przewodniczący Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej poinformował, że w głosowaniu niejawnym oddano 
następującą liczbę głosów: 

1. Maciej Bigaj 10 głosów 
2. Joanna Gardulska 8 głosów 
3. Danuta Lusina 4 głosy 
4. Krzysztof Koziarowski 10 głosów 
5. Aleksandra Strońska 10 głosów 
6. Jagoda Turczyńska 8 głosów 
7. Dariusz Waligórski 9 głosów 
8. Łukasz Wituchowski 8 głosów 

Przewodniczący Zebrania dokonał podsumowania informując zebranych, że Rezerwowymi Delegatami 
na Walny Zjazd Polskiego Związku Jeździeckiego zostali wybrani: 

1. Maciej Bigaj 
2. Joanna Gardulska  
3. Krzysztof Koziarowski 
4. Aleksandra Strońska 
5. Jagoda Turczyńska  
6. Dariusz Waligórski 
7. Łukasz Wituchowski  
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Zgodnie z kolejnym punktem Walnego Zebrania Sprawozdawczo-Wyborczego Małopolskiego 
Związku Jeździeckiego Przewodniczący Zebrania poprosił o przedstawienie wyniku prac Komisji 
Wniosków. Pani Joanna Mandecka-Turczyńska poinformowała, że do Komisji nie wpłyną żaden 
wniosek, co odnotowane zostało w protokole z prac komisji.  

Wobec wyczerpania porządku obrad o godzinie 23.15 Przewodniczący Jacek Turczyński zamknął 
obrady Walnego Zjazdu Sprawozdawczo-Wyborczego Małopolskiego Związku Jeździeckiego. 
 
Przewodniczący Zebrania       Sekretarz 
 
Jacek Turczyński       Ewa Sołek-Kowalska 


